
Generalforsamling 2022 

29.10.2022 

Manneklubben, Maribo Sø 

Referat 

1. Valg af dirigent: Kaj Jensen blev valgt. 
2. Bestyrelsens beretning v/ formand Jan Nyborg: 

Sæsonen 2022 var året der blev præget af mange forskellige ting: 

1. Nye folk i bestyrelse: 
a. Palle Bredsgaard, sekretær 
b. Benny Nyrup Jensen, som madmor 
c. Jan Jonsson, bestyrelsesmedlem 
d. Jan Nyborg, formand og matchleder. 

2. En større brug af vores hjemmeside og mindre brug af opslagstavlen i forbindelse med 
resultater og meddelelser. 

3. Eftervirkningerne af Corona, som vi dog har taklet på en fornuftig måde med vores 
udlevering af scorekort i hold samt tilmelding via Golfbox, både hvad angår spisning 
samt valg af Teested og brug/bestilling af golfbiler. Det vil i den forbindelse være til 
egen fordel, hvis dette felt vil udfyldes. 

4. Tilmelding til spisning på almindelige onsdage har været væsentligt lavere end det har 
været tidligere år.  

5. Moderklubbens nye fordeling af udslagstider og startsteder på banen. Dette havde ikke 
den helt store forstyrrende indflydelse på vores afvikling. Vi var mere eller mindre 
færdige med spillet samtidig, således at vores præmieoverrækkelse og spisning, både 
på almindelige onsdage og ifm. Månedsmatch, ikke blev forsinket. 

6. Sommeren 2022 blev en varm en af slagsen så derfor passede det godt med:  
7. At vi fik vores nye klubtrøjer og tak for det. Det er en fantastisk god trøje, der passede 

fortrinligt med vejret. På trøjerne lykkedes det os at skaffe sponsorer: 
a. LOU revision 
b. Shoppen  
c. Brugsen 
d. Landsbyen 

Og stor tak til dem 

8. Spillemæssigt var stort set et godt år: 
a. 76 medlemmer 
b. Grænsen mellem A og B blev sat til 21,9, hvilket er for lavt, skal måske ændres 

til 25,5. Det vil blive afgjort inden 2023 sæsonen starter  
c. Vi har gennemført 31 spildage 
d. med et gennemsnit på 39 spillere pr. gang (1243) spillere i alt). 
e. Vi har haft forskellige spilformer: 

i. Parmatch 



ii. Foursome 
iii. Greensome 
iv. Valg af Teested (dog kun Tee 51) 

f. Vi vandt matchen mod Odsherred 
i. Maribo 27,93  

ii. Odsherred 23,23 
g. Og ikke mindst vandt vi 3Ø-matchen 

i. 96,4 Maribo 
ii. 94,1 Møn 

iii. 93,4 Virket 
h. Dog tabte i Halsted  

i. Halsted 32,2  
ii. Maribo 30,5 

i. Til stor glæde for Dameklubben tabte vi rent undtagelsesvis til dem, men det 
hænger måske sammen med at vi var 36 mænner mod 16 damer. Det vil vi 
selvfølgelig bruge som forklaring ikke som undskyldning. 

i. Dameklubben 34,3 
ii. Manneklubben 33,1 

j. Vi gennemførte en udflugt til Næstved 29 JUN med 24 deltager 
k. Vi forsøgte at arrangere en 2 dages tur 18-19 JUN, som desværre ikke fik den 

nødvendige tilslutning.  

Endnu værre blev vi igen nødt til at aflyse Åben Herredag. Årsagen skal ses i lyset af 
manglende sponsorer. Vi ønsker at Åben Herredag skal være et førsteklasses 
arrangement med mange deltagere. Disse skal lokkes til med fantastiske præmier 

a. i størrelsesorden 15- 20.000,00. Det kunne ikke lade sig gøre og bestyrelsen 
ønskede ikke at bruge så mange penge af egen beholdning. Dog arbejdes der på 
at kunne gennemføre i 2023. 

9. En stor tak til Golfklubbens banepersonale incl. Mandags- drengene. 
10. Afslutningsvis vil jeg takke medlemmerne for den store deltagelse i året løb. En tak til min 

bestyrelse og sidst men ikke mindst en tak til Dameklubben, for hjælpen hver gang vi har 
store arrangementer.  

 

3. Regnskab v/ Mogens Christiansen, kassere. 
a. Regnskab blev gennemgået. Årets resultat -15.685 kr. Likvid beholdning 46.442 

kr. 
b. Regnskab godkendt. 

4. Forslag. 
a. Fastsættelse af kontingent 2023 til 300 kr. 

i. Godkendt 
b. Vedtægtsændring §5 

i. 1. Afsnit: Indkaldelse sker ved opslag på opslagstavlen i klubhuset og på 
Manneklubbens hjemmeside. 



ii. Godkendt. 
5. Valg til bestyrelsen. 

a. Jan Nyborg - valgt 
b. Jan Jonsson - valgt 

6. Valg af revisor. 
a. Jørgen Knudsen – valgt 

7. Eventuelt. 
a. Mad fra Våbensted 

i. Færre til spisning om onsdagen er det prisen eller kvaliteten af maden? 
ii. Ingen kommentarer fra generalforsamlingen. 

b. Jørgen Kelø. 
i. Forslag om man kunne vælge faste spilmakker om onsdagen i Golfbox 

ved tilmelding. 
c. Svend H. Jensen. 

i. Vi er en social klub og derfor skal bestyrelse sætte hold. 
d. Erik Rask. 

i. Man skal ikke kunne vælge hvem man vil spille sammen med. 
e. Jan Nyborg. 

i. Grænsen mellem A og B spillere ændres næste år for og få en ligelig 
fordeling mellem grupperne. 

ii. Sommerture til næste år 
1. Skal det være en dags tur eller en weekendtur 
2. En lejet bus er dyr og vi skal mindst være 30 til bussen 

iii. Carsten Petersen. 
1. Kører i egen bil er ok. 
2. Oplæg til weekendtur i år var ikke godt nok. 

iv. Jan Nyborg. 
1. Bestyrelsen planlægger endagstur og weekendtur i egen bil til 

næste år.  
 


